
گناه، انسان را در مسیر سلوک عقب میاندازد

شماره پرسش: ۱۲۲۱۲

تاریخ ارسال پرسش: ۰۱:۵۱:۴۹ ۱۳۹۴/۲/۲۵

متن پرسش

سلام: از یکی از شاگردان علامه حسنزاده شنیدم که جناب علامه فرموده بودند: گناه نکنید که خدا گناه

را نمیبخشد. آیا این مطلب صحت داره؟ اگر بله منظور علامه چی بوده؟ سوال دیگه هم اینکه خدا

گناهان را به صورت کن فیکون برای انسانی که توبه کرده از بین میبره؟ یا آثارش میمونه؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: 1- گناه، انسان را در مسیر سلوک عقب میاندازد، ولی هر گناهی با توبه

بخشیده میشود زیرا خداوند توّاب است 2- توبه به طور کلّی اثر گناه را از شخصیت انسان میزداید.
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